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Nr. 38 BRIEF VAN DE MINISTER VAN VOLKSHUISVESTING, RUIMTE-
LIJKE ORDENING EN MILIEUBEHEER

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 4 juni 2008

Bijgaand ontvangt u het rapport «De registratie van natte koeltorens.
Quick-scan van de registratie van en het toezicht op natte koeltorens»1.
Het rapport is het resultaat van een in maart en april 2008 door de VROM-
Inspectie uitgevoerde quick-scan van de registratie van en het toezicht op
natte koeltorens door gemeenten en provincies.

Aanleiding

Met dit onderzoek wordt invulling gegeven aan de toezegging aan uw
Kamer bij brief van 3 december 2007 (TK 2007–2008, 26 442, nr. 35) om
een quick-scan uit te voeren naar de registratie van natte koeltorens. Dit
naar aanleiding van een legionellose-uitbraak in Amsterdam in de zomer
van 2006, veroorzaakt door een slecht onderhouden natte koeltoren.

Onderzoek en conclusies

Over de registratie van en het toezicht op natte koeltorens zijn telefonisch
vragen gesteld aan:
• alle grote gemeenten (meer dan 100 000 inwoners);
• een aantal middelgrote en kleine gemeenten (minder dan 100 000

inwoners) die via een representatieve steekproef waren geselecteerd;
en

• alle provincies. De provincies zijn op grond van de Wet milieubeheer
bevoegd gezag voor bepaalde inrichtingen met natte koeltorens.

De belangrijkste conclusie van de quick-scan is dat de vrijwillige regis-
tratie van natte koeltorens door gemeenten over het algemeen goed op
gang is gekomen. Het volledige beeld van de registratie van natte koelto-
rens in Nederland zal gegeven worden in de evaluatie van de registratie
die ik vóór 1 januari 2010 zal uitvoeren.
Een andere conclusie is dat bij bijna de helft van de grote gemeenten nog
geen besluitvorming heeft plaatsgevonden over het toezicht op natte
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koeltorens. Een mogelijke verklaring hiervoor is dat 40% van deze
gemeenten nog moet starten met de registratie.

Vervolg

Ik ben van plan om dit rapport via de VNG en het IPO onder de aandacht
te brengen van gemeenten en provincies en hen – als zij daaraan nog
geen invulling hebben gegeven – nogmaals te verzoeken de registratie
van natte koeltorens uit te voeren dan wel actueel te houden en het
toezicht erop op te pakken.

De minister van Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer,
J. M. Cramer
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